
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/6450.

Benyújtás dátuma: 2023-12-06 12:13

Parlex azonosító: 1122G22W0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dr. Vadai Ágnes (DK) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem válaszol a minisztérium a Magyar Hang - 
tormával kapcsolatban feltett - kérdésére?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A hang.hu portálon megjelent „Tormával bizonyítjuk, hogy totális a sajtóelhárítás„ című cikkben
arról írnak, hogy „tormatermesztővel is kapcsolatba került a portál a Hajdúság határ menti vidékén,
Létavértes térségében,  és kiderült,  a  problémáik jelentősek.  Többezer  ember megélhetése múlik
ezen a szegény vidéken a termés minőségén és a felvásárlói árakon – a minőséggel nincs is gond, a
kereskedők árszabásával annál inkább.”:

„Idén igen alacsony, háromszáz forintos kilónkénti ár vált jellemzővé, ami fele a tavalyinak. Vagyis
kiszámíthatatlan a piac. Csak a hajdúsági, pontosabban érmelléki torma súlyát érzékeltetendő: ez
az Európai  Unió legjelentősebb termelő vidéke,  a  huszonhetek összfogyasztásának mintegy fele
innen származik. Ám a hajdúsági tormát jórészt máshol, akár külföldön dolgozzák fel, az érdemi
haszon nem itt képződik.

Megkerestük  az  illetékes  Agrárminisztériumot  több,  teljesen  pártpolitikamentes,  tisztán  szakmai
kérdéssel.  Arról  érdeklődtünk  többek  között,  van-e  tudomásuk  a  kereskedők  esetleges
összejátszásáról,  amivel  lefelé  nyomják  a  felvásárlási  átrakat,  indult-e  emiatt  vizsgálat,  illetve
terveznek-e  a  szabolcsi  almafeldolgozóhoz  hasonlóan  tormafeldolgozó  üzemet  létesíteni,  avagy
ilyen  elképzeléseket  támogatni?  (Rákérdeztünk  a  szabolcsi  almafeldolgozóval  kapcsolatos
tapasztalatokra  is,  lévén  Nagy  István  agrárminiszter  rendszeresen  szerepelt  a  tervvel,  illetve
számolt be a munkálatokról saját felületein.)”

 

Sajnos a tárca egyetlen illetékese sem válaszolt a kérdésekre.



 

Kérdezem Önt:

Miért nem válaszol a minisztérium a Magyar Hang - tormával kapcsolatban feltett - kérdésére?

 

Kérem,  hogy  válaszában  tájékoztassa  a  nyilvánosságot  arról,  hogy  kik  az  Agrárminisztérium
sajtókapcsolatokért  felelős,  az  adófizetők  pénzéből  fizetett,  munkatársai  és  küldje  meg  nekem
legyen szíves az elérhetőségüket is. Köszönöm!

 

Budapest, 2023. december 6.

 

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes
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